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Hei.  
 
Eg har fått fullmakt fra Mabel Johansen som er styrer i Frekhaugmarka borrettslag til å ta kontakt ang. 
hovedveien igjennom byggefeltet i Galtenesvegen. Det har de siste årene flyttet mange barnefamilier inn 
dette feltet, noe som har gjort at det er blitt en stor økning i  barn og uteaktiviteter. Når barna er ute å 
leker blir ofte hovedveien i feltet krysset når de skal besøke hverandre noe som har ført til påkjørsler og 
mange nestenulykker. Det er 30km/t langs denne strekningen men som svært få respekterer, og med 
bare ett fartsskilt i toppen av bakken er det heller ikke noe som minner bilistene på fartsgrensen. Vi har 
nå med hjerte i halsen sett oss nødt til å engasjere oss i sikkerheten rundt lekeområdet til barna våres, 
og ønsker nå og komme i dialog med Meland kommune for en løsning som gjør dette byggefeltet sikrere 
for både de små og store .  
Det ble laget 3 fartsdempere for en lang tid tilbake,  men som er til ingen nytte da de er lite gunstig 
plassert og har ingen effekt. Vi har flere naboer i samråd med borrettslaget ytret et ønske om å få satt 
fartsgrensen ned til 20km/t  og gjerne med tynne fartsdempere som brukes i 
parkeringshus/parkeringsplasser og ved mange nye borrettslag, sånn at det ikke er mulig å holde høy 
fart. Men som vi alle vet,  er det selvfølgelig regler og lovverk å forholde seg til her. Men som sagt, om 
noen som har med dette å gjøre kunne vært så snill å satt av litt tid til et møte om dette hadde det blitt 
satt stor pris på, da vi er noen barnefamilier som har engasjert oss og trenger et svar å gå videre med til 
resten av borrettslaget.    
 
Håper på positiv tilbakemelding.  
 

 
 

Mvh 

Svein-Åge Renholm 
Tlf: 56375686 / 41474193 
 
Husk: Røykvarslere redder liv. 
 


